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فراشبند

تلاش دولت برای توسعه صادرات 
خرما و قصب فراشبند

سرویسخبری/بحرانیفرد:علی اسکندری مسئول 
روابط عمومی فرمانداری فراشبند گفت: با تلاش چندماهه 
رئیس  محمدی  مهدی  و  فراشبند  فرماندار  فروغی  صادق 
 ۹۷ مهرماه  در  شهرستان  تجارت  و  معدن  صنعت،  اداره 
جلسه ای در حوزه میز توسعه صادرات خرما و قصب برای 
اولین بار در استان و شهرستان با حضور مسئولین شهرستان 

در سالن اجتماعات فرمانداری فراشبند برگزار شد.
ابتدا فرماندار فراشبند گزارشی از وضعیت این شهرستان 

در حوزه تولیدات خرما و قصب ارائه کرد.
وی شرایط خاص اقلیمی و آب وهوای گرمسیری فراشبند 
تولید  این شهرستان در حوزه  موفقیت  از دلایل  یکی  را 
و پرورش قصب و خرما در سطح استان فارس و کشور 
با ۲۹۱۰ هکتار سطح  این شهرستان  بیان کرد:  دانست و 
تن   ۲۸۰ و  هزار   ۲۳ سالانه  تولید  و  نخیلات  زیر کشت 
قصب )خرمای زاهدی( جایگاه اول کشور در این حوزه 

را به خود اختصاص داده است.
تن   ۸ متوسط  به طور  شهرستان  این  در  داد:  ادامه  وی 
حل  صورت  در  که  می شود  برداشت  قصب  هکتار  در 
مشکلات پیش روی کشاورزان ظرفیت تولید ۲۰ تن در 
اقتصاد  می تواند  رقم  این  که  دارد  وجود  نیز  هکتار  هر 

شهرستان را دگرگون کند. 
ارگانیک  درصد  صد  را  فراشبند  قصب  فروغی  صادق 
و  کود  از  استفاده  عدم  به  عنایت  با  گفت:  و  دانست 
جهاد  سازمان  آزمایشات  به  توجه  با  و  شیمیایی  سموم 
درصد   ۱۰۰ به طور  می توان  را  محصول  این  کشاورزی 
قصب  صادرات  فراشبند  فرماندار  کرد.  معرفی  ارگانیک 
بدون بسته بندی مناسب را دلیل اصلی قیمت نامعقول این 
محصول دانست و ادامه داد: عمده مشکلات و موانع پیش 
اداره  نمایندگی  نبود  این شهرستان،  روی صادرکنندگان 
در  بهداشتی  سلامت  تأیید  آزمایشگاه  نداشتن  استاندارد، 
سایر  و  مردم  و  هم وطنان  آشنایی  عدم  شهرستان،  سطح 
نبود  مناسب،  برندسازی  عدم  محصول،  این  با  کشورها 
پایانه خروج کالا در شهرستان، عدم اخذ کارت بازرگانی 

توسط تجار شهرستان است. 
فروغی ضمن ابراز امیدواری از حضور مسئولین استانی در 
انتظار  مربوطه  مسئولین  از  امروز  عنوان کرد:  جلسه  این 
داریم از واحدهای تولیدی و بسته بندی جهت شرکت در 
نمایشگاه های داخلی و بین المللی حمایت کنند، یک روز 
نام گذاری  تقویم  در  خرما  و  قصب  عنوان  با  هفته ای  یا 
تخصصی  نمایشگاه های  و  جلسات  سالیانه  بتوانیم  تا  شود 
در این راستا برگزار نماییم، تعامل با صداوسیمای استان 
فارس درخصوص تولید برنامه با محوریت خرمای زاهدی 
به  لازم  مجوزات  اعطای  گیرد،  انجام  فراشبند  شهرستان 
برندهای قصب و خرما فراشبند ازجمله گواهی ارگانیک 
و برند حلال، دعوت از هیئت های خارجی جهت حضور 
به  رسیدن  درنتیجه  و  سرمایه گذاری  جهت  شهرستان  در 
جایگاه اصلی قصب. در ادامه ساداتی رئیس اداره بازرگانی 
اختیارات  و  رسالت  به  اشاره  با  صنعت  سازمان  خارجی 
حوزه  سه  در  تاکنون  کرد:  عنوان  کالایی  میزهای 
و  الکترونیکی  تجهیزات  و  استهبان  انجیر  شیرین بیان، 
مخابراتی در سطح مرکز استان جلساتی برگزار شده است 
که خوشبختانه قصب فراشبند نیز پتانسیل قرار گرفتن در 
این حوزه را دارد و این فرصت بزرگی هم برای شهرستان 

فراشبند و هم برای فعالان این حوزه است.
همچنین  و  هدف  بازارهای  از  آماری  سپس  وی 
جهان  سطح  در  خرما  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان 
اول  جایگاه  رتبه دار  خرما  درزمینه  ایران  که  کرد  ارائه 
جهان قبل از تونس و عربستان است. وی کشورهای هند، 
امارات  افغانستان،  ترکیه،  قزاقستان،  پاکستان،  اندونزی، 
و گفت:  معرفی کرد  مشتریان خرمای کشور  از  را  و... 
پس از خرمای مضافتی، قصب )خرمای زاهدی( بیشترین 

صادرات خرما را در ایران به خود اختصاص داده است.
ساداتی ادامه داد: اگر بخواهیم به نتیجه مطلوب برسیم باید 
واحدهای  صادرکنندگان،  تولیدکنندگان،  شهرستان  در 
بسته بندی و فراوری در قالب یک تشکل ثبت قانونی را 
انجام دهند تا بتوانند از حقوق محصول در سطوح مختلف 
دفاع کنند. در ادامه رهنما مدیر اداره استاندارد استان فارس 
ضمن تشریح حیطه وظایف اداره استاندارد، آمادگی خود 
توسط  استاندارد  ویژه  آزمایشگاه  مجوز  اعطای  جهت  را 
بخش خصوصی را اعلام نمود و عنوان کرد: در صورت 
تعریف  آمادگی  استاندارد  اداره  متقاضیان،  پیگیری 
ملی  را در سطح  برای محصول قصب  استانداردهای لازم 

و بین المللی را دارد. 
کشاورزی  جهاد  سازمان  بازرگانی  مدیر  رحیمی  سپس 
جهت  متبوعش  سازمان  آمادگی  از  نیز  فارس  استان 
با  لازم  مجوزهای  و  تسهیلات  از  اعم  همکاری  هرگونه 
راه اندازی  متقاضیان  و  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان 

صنایع تبدیلی خبر داد و بیان کرد: برخی از مشکلات باید 
توسط خود مردم حل شود.

در ادامه مرادپور آمادگی خود را جهت برگزاری دوره های 
رایگان آموزش تخصصی صادرات اعلام کرد و گفت: با 
از  بسیاری  آینده  سال  دو  تا  شده  انجام  برنامه ریزی های 

مشکلات حوزه صادرات خرما مرتفع خواهد شد.

استهبان
عرضه مضامین بومی در نمایشگاه 

عکس عاشورایی استهبان 

استهبان در 160 کیلومتری شرق شیراز از شهرستان هایی 
است که آداب ورسوم بومی خاصی در مورد واقعه عاشورا 
دارد که نمایشگاه عکس عاشورایی باهدف نشان دادن این 

مضمون ها در این شهرستان برپا شده است.
این نمایشگاه عکس قرار است تا 26 مهر ادامه داشته باشد. 
حیث  از  استهبان  گفت:  ایرنا  به  استهبان  شهردار 
آداب ورسوم و فرهنگ در استان فارس جایگاهی مهم دارد 
که در این میان شهرداری سعی دارد پشتیبان حرکت هایی 

باشد که مضامین بومی را دنبال می کنند. 
حسن تاج پیکر افزود: استهبان با داشتن آداب خاص خود 
به ویژه در ایام محرم و صفر صاحب جایگاهی خاص در 
شهر  شورای  و  شهرداری  زمینه  این  در  که  است  کشور 
استهبان از این نمایشگاه عاشورایی که رویکردش نشان 
دادن فرهنگ عاشورایی مردم است حمایت می کنند و این 
پشتیبانی ها تداوم خواهد داشت. وی اضافه کرد: هدف ما 
احیای رسوم قدیمی و بومی در مسیر شکوفایی شهر است. 
از  پیشرفت  سمت  به  حرکت  افزود:  استهبان  شهردار 
مسیر اهمیت به مقوله فرهنگ میسر می شود و حمایت از 

هنرمندان اولویتی مهم است. 
به رغم  نیز گفت:  استهبان  ارشاد اسلامی  مدیر فرهنگ و 
مشکلات مالی سعی کرده ایم حامی هنرمندان باشیم چراکه 

حمایت از هنرمندان را رسالت خود می دانیم.
از  اثر   30 شامل  که  نمایشگاه  این  افزود:  کیامرث  امید 
و  با همکاری حسن علی محمدی  است  30 هنرمند جوان 
سید حسن کشفی عکاسان باسابقه استهبانی برپاشده است. 
او همچنین از تلاش های انجمن فیلم و عکس و حمایت 
عکس  نمایشگاه  برپایی  در  شهر  شورای  و  شهرداری 
به  عاشورایی  عکس  نمایشگاه  کرد.  قدردانی  عاشورایی 
عکاس  جوان  دو  شهرزادی  حسام  و  فقیهی  نیما  همت 

استهبانی در خانه فرهنگ استهبان برگزار شده است.

خنج
گردنه زنگویه از راه های جنوب فارس 

حذف می شود

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان خنج گفت: گردنه 
صعب العبور زنگویه واقع در محور ارتباطی این شهرستان 
به سمت علاءمرودشت و گله دار با تکمیل محور در حال 

احداث، از راه های جنوب فارس حذف می شود.
افزود: هم اینک راه  ایرنا  با  پرویز حیدری در گفت وگو 
جدیدی به مسافت 9 کیلومتر در این محور در حال احداث 

است که 50 درصد پیشرفت فیزیکی دارد. 
فعالیت  حال  در  پیمانکار   2 هم اینک  داشت:  اظهار  وی 
و  راه  اداره  رئیس  هستند.  ارتباطی  راه  این  ساخت  و 
شهرسازی شهرستان خنج گفت: محور جدید که به عرض 
11 متر در حال احداث است، به حذف 20 نقطه حادثه خیز 

در این محور ارتباطی نیز منجر خواهد شد. 
حیدری ادامه داد: یکی از مشکلات تردد از این گردنه با 
به سمت  ترافیکی  محموله های  عبور  درزمینه  زیاد  شیب 
منطقه پارس جنوبی، کنگان و عسلویه است که با ایجاد 
راه جدید، رفع خواهد شد. به گفته این مقام مسئول، کل 
حجم خاک برداری در این پروژه، 830 هزار مترمکعب و 
حجم خاک برداری 467 هزار مترمکعب است و 26 ابنیه 

فنی نیز در این طرح در حال احداث است. 

استان بوشهر
بوشهر

بازسازی عمارت ملک شهر بوشهر 
آغاز شد

شهر  ملک  تاریخی  عمارت  بازسازی  و  مرمت  عملیات 
بوشهر در آیینی آغاز شد.

 به گزارش ایرنا، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
بوشهر در این آیین گفت: عمارت تاریخی ملک به دلیل 
سبک معماری خاص آن به عنوان نماد استان بوشهر تلقی 
می شود. مجید خورشیدی افزود: با توجه به اهمیت تاریخی 
برای  استان  مسئولان  و تلاش  ملک، همه همت  عمارت 

نجات این عمارت تاریخی به کار گرفته می شود.

مناسبی  مؤلفه  ملک  تاریخی  عمارت  داشت:  اظهار  وی 
برای معرفی تاریخ و قدمت بوشهر است و تلاش می شود 
کار مرمت این بنا در سه مرحله کوتاه، میان و بلندمدت 
سکونت  به  توجه  با  کرد:  اضافه  خورشیدی  شود.  انجام 
تعدادی خانواده در این عمارت تاریخی تلاش شده باهمت 
دستگاه های حمایتی ازجمله کمیته امداد و بهزیستی زمینه 

تعیین تکلیف آنها فراهم شود.
وی بیان کرد: براین اساس خانواده های نیازمند شناسایی 
و از طرف نهادهای حمایتی موردحمایت قرار می گیرند 

و افرادی که مستمند نیستند، باید مکان را تخلیه کنند.
تاریخی حکم  این عمارت  تخلیه  برای  خورشیدی گفت: 
قضایی گرفته شده و کسانی که در این عمارت حسینیه 

تأسیس کرده اند حکم مکان غصبی دارد.
وی تأکید کرد: افراد غیر مستمند باید قبل از اقدام نیروی 

انتظامی این مکان را تخلیه کنند.
بوشهر گفت:  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
فرهنگی،  میراث  کل  اداره  باهمت  می شود  تلاش 
صنایع دستی و گردشگری استان این عمارت تاریخی در 
کمترین زمان ممکن بازسازی و تقدیم مردم بوشهر شود.

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان 
بوشهر گفت: عمارت تاریخی ملک ازجمله بناهای قدیمی 
و مهم این استان است که در تصرف عده ای قرار داشت 
و امروز با همکاری نیروی انتظامی، شهرداری، فرمانداری 

بوشهر و دستگاه های حمایتی تخلیه شد.
شده  انجام  هماهنگی های  اساس  بر  افزود:  امیرزاده  ناصر 
افراد نیازمندی که در این عمارت ساکن بودند با همکاری 
با تخلیه  استان ساماندهی می شوند و  دستگاه های حمایتی 
و  مقاوم سازی  کار  ممکن  زمان  کوتاه ترین  در  عمارت 

استحکام بخشی آن آغاز می شود.
وی اظهار داشت: عمارت تاریخی ملک با یک قرن قدمت 
مربوط به دوره قاجار که در سال 1377 در فهرست آثار 
تاریخی  عمارت  کرد:  بیان  امیرزاده  است.  ثبت شده  ملی 
ملک یکی از معماری های منحصربه فرد کرانه خلیج فارس 
و همواره موردتوجه گردشگران است و تلاش می شود با 
احیا و ساماندهی آن موردتوجه هرچه بیشتر گردشگران 
و مردمی که به تاریخ استان بوشهر علاقه مند هستند، قرار 

گیرد.
معاون اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان بوشهر نیز گفت: عمارت تاریخی ملک مربوط به 

ملک التجار بوشهری و مربوط به دوره قاجار است.

استان خوزستان
آبادان

رئیسدانشگاهعلومپزشکیجندیشاپور
اهوازتأکیدکرد؛

کمک منطقه آزاد اروند برای 
بین المللی شدن دانشکده علوم 

پزشکی آبادان

 
لزوم  بر  اهواز  پزشکی جندی شاپور  علوم  دانشگاه  رئیس 
مسئولان  با  اروند  آزاد  منطقه  سازمان  همراهی  و  کمک 
دانشکده علوم پزشکی آبادان در راستای بین المللی شدن 

آن تأکید کرد.
به گزارش خبرنگار مهر، ایرج نظری در آئین تکریم و 
معارفه رئیس دانشکده علوم پزشکی آبادان که در محل 
آبادان  طالقانی  آیت الله  بیمارستان  اجتماعات  سرسرای 
برگزار شد، با تأکید بر اینکه شهرهای آبادان، خرمشهر 
و شادگان دارای ویژگی های بارزی هستند، گفت: آبادان 
در بحث آموزش و ارتقاء کیفی دارای جایگاه بالایی در 
نفت در سال ۱۳۱۸ و  دانشکده  تأسیس  کشور است که 
پایه گذاری نسل جدید دانشکده پرستاری در سال ۱۳۲۰ 
و  افزود: سوابق  است. وی  ادعا  این  منطقه گواه  این  در 
فارغ التحصیلان این دانشگاه ها نشان از جایگاه علمی ویژه 
آبادان دارد که امیدواریم این مسیر در آینده نیز ادامه یابد.
دانشکده  خاص  شرایط  به  توجه  با  کرد:  اظهار  نظری 

برای  باید  دارد  آزاد  منطقه  در  که  آبادان  پزشکی  علوم 
برداشته  سریع تری  و  بیشتر  گام های  آن  شدن  بین المللی 
دهد  نشان  نیز  آموزش  بحث  در  را  تا جایگاه خود  شود 
کیفی  لحاظ  به  نیز  آن  آموزشی  و  علمی  گروه های  و 

ارتقاءیافته و به نفع استان و کل کشور باشد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز در بخش 
که  موضوع  این  بر  تأکید  با  خود  سخنان  از  دیگری 
دانشکده علوم پزشکی آبادان علاوه بر توسعه داخلی باید 
در راستای بین المللی شدن حرکت کند، تصریح کرد: در 
علوم  دانشکده  که  مضمون  این  با  شبهاتی  روز  چند  این 
شنیده  می دهد  دست  از  را  خود  استقلال  آبادان  پزشکی 
درست  موضوع  این  به هیچ عنوان  گفت  باید  که  می شد 
نیست و بر اساس ابلاغ شورای عالی فرهنگی ۱۰ منطقه 
آمایشی در کشور وجود دارد که دانشگاه اهواز به عنوان 
پوشش  تحت  را  لرستان  و  استان های خوزستان   ۴ منطقه 
دارد و تغییرات با نظر مستقیم وزیر بهداشت انجام می شود.
نظری بابیان اینکه همه به دنبال آنیم تا عدالت در سلامت 
جایگاه خود را پیدا کند، یادآور شد: توجه ویژه ما باید 
به سمت مناطق محروم باشد که در همین راستا علاوه بر 
کمک های ملی و وزارتی، محدوده دانشکده علوم پزشکی 
بهره خواهد  نیز  اروند  منطقه آزاد  از حمایت های  آبادان 
برد. وی همچنین ضمن تقدیر از خدمات دکتر آموزنده 
در دانشکده علوم پزشکی آبادان خاطرنشان کرد: در طی 
دولت اول و دوم روحانی و سیاست گذاری های وزارتخانه 
اقدامات  پزشکی  آموزش  و  درمان  و  بهداشت  درزمینه 
خوبی برای توزیع عادلانه خدمات انجام شده است که در 
این راستا انجام زیرساخت های بهداشتی و درمانی، ساخت 
و نوسازی و بازسازی خانه ها، پایگاه ها و مراکز بهداشتی، 

کلینک ها، اورژانس ها و غیره اشاره کرد.
پیشین  رئیس  آموزنده  ارزنده  خدمات  به  اشاره  با  وی 
حضور  زمان  در  افزود:  آبادان  پزشکی  علوم  دانشکده 
وی تحول بسیار خوبی در حوزه سلامت منطقه به وجود 
آمد که این موضوع نشانگر تلاش شبانه روزی وی و تیم 
همراهشان بوده که از طرف شخص وزیر بهداشت از بابت 

این تلاش ها تقدیر می کنم.

استان هرمزگان
جاسک

بیمارستان جاسک فاقد پزشک و 
دستگاه سونوگرافی است

 
یک  جاسک  شهرستان  اینکه  بابیان  جاسک  فرماندار 
شهر تاریخی قدیمی است که نیاز جدی به زیرساخت ها 
دستگاه  و  پزشک  فاقد  جاسک  بیمارستان  گفت:  دارد، 

سونوگرافی است.
به  اشاره  با  مهر  خبرنگار  با  در گفت وگو  رادمهر  محمد 
جاذبه های  و  تاریخی  قدمت  که  شهرستان هایی  اینکه 
گردشگری دارند باید از امکانات و زیرساخت های شهری 
خوبی بهره مند باشند گفت: شهرستان جاسک با ۶۰ سال 
مبلمان  فضا  و  رفاهی  و  تفریحی  امکانات  هنوز  قدمت، 

شهری مناسب و در خور شأن مردم هم  ندارد.
رادمهر بابیان اینکه اختلاف نظرها و متفاوت بودن سلایق 
این  و  دارد  وجود  شورایی  مجموعه های  و  جلسات  در 
موارد نباید تأثیری بر انجام کارها داشته باشد بیان داشت: 
برخی مواقع در تصمیم گیری ها و ارائه نظرها امکان دارد 
نظرها و سلیقه ها با هم متفاوت باشد ولی برای خدمت به 
مردم و توسعه شهری باید با اتحاد و همدلی و برنامه ریزی 

محرومیت را از چهره شهر برداشته شود.
فرماندار جاسک عنوان کرد: درگذشته منحل شدن شورای 
شهر جاسک در دو دوره سبب شده برخی از کارها مختل 
به  اعتماد  با  این دوره مردم  اما در  و مردم متضرر شوند 
شورای منتخب بارأی خود نمایندگانی برگزیده اند  تا در 
اساسی  این شهر گام های  از چهره  جهت رفع محرومیت 

و بلندی بردارند.
به  باید  را  خود  عملکرد  شهردار  و  شورا  گفت:  رادمهر 
آنها آگاه شوند  اقدامات  از  مردم  تا  مردم گزارش دهند 
درصورتی که  در دل شهر جاسک  کوچه های خاکی و 

به هم ریخته ای وجود دارد که زیبنده این شهر نیست.
وی بابیان اینکه کم کاری و کوتاهی از  هیچ دستگاهی 
مسیر  در  عنوان کرد: شهرستان جاسک  نیست   پذیرفته 
در  زمین  هکتار  هزار  واگذاری  با  که  دارد  قرار  توسعه 
با  مکران  پالایش  پترو  برای  صنعتی  شهرک های  منطقه 
استخدام حدود ۴ تا ۵ هزار نفر، واگذاری ۶۰۰ هکتار زمین 
برای شرکت نفت برای ساخت مخازن نفتی که استخدام 
حدود ۳۰ هزار نیرو در مرحله نخست اشتغال ایجاد خواهد 
کرد که این اقدامات جزء برنامه های ملی بوده که در این 

شهرستان اجرایی خواهد شد.
رادمهر بیان داشت: همچنین ایجاد یک دانشگاه یا هنرستان 
علوم و فنون با گرایش رشته های دریایی که اعتبارات آن 
از دفتر رهبری اختصاص یافته است، در دستور کار در این  
شهرستان است. نماینده عالی دولت در شهرستان جاسک 

بابیان اینکه در مدت دو ماه حدود ۳۵ مدیر استانی برای 
بررسی مسائل و مشکلات مردم در حوزه کاری خود در 
این شهرستان حضور پیدا کردند تصریح کرد: با حضور 
مدیرکل ورزش و جوانان در شهرستان جاسک مسائل و 
معایب حوزه ورزش و زیرساخت های ورزشی در شهر و 

روستاها پیگیری شد.
مشکلات  و  زیرساخت ها  وجود  عدم  اشاره  با  رادمهر 
مدیران  همه  حضور  با  گفت:  جاسک  در  مخابراتی 
مشکلات  موانع  رفع  برای  گذشته  هفته  در  مخابراتی 
مخابراتی و ارتباطی شهرستان موردبررسی قرار گرفت که 

به زودی اقداماتی در این حوزه ها انجام می شود.

استان کهگیلویه و بویراحمد

 توزیع ۷۰۰ هزار لیتر نفت سفید 
در کهگیلویه و بویراحمد

مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی کهگیلویه و 
لیتر  هزار  تاکنون 700  امسال  مردادماه  بویراحمد گفت: 
نفت سفید بین روستائیان و عشایر این استان توزیع شده 
است. سید لطف الله مسعودی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 
اظهار داشت: این میزان نفت سفید بین 35 روستا و منطقه 

عشایری کهگیلویه و بویراحمد توزیع شد.
بین  لیتر  هزار   600 حدود  میزان  این  از  افزود:  وی 
شهرستان های  کوهستانی  و  گذر  سخت  روستاهای 

سردسیری بویراحمد و دنا توزیع شد.
مدیرعامل شرکت پخش فرآورده های نفتی کهگیلویه و 
بویراحمد بیان کرد: کار توزیع نفت سفید بین روستائیان 
و عشایر این استان پس از هماهنگی های لازم با اداره کل 
تعاون روستایی و اداره کل امور عشایر استان از مردادماه 
امسال آغاز شد. مسعودی عنوان کرد: هیچ گونه مشکلی 
برای تأمین سوخت و ارسال تانکر سوخت رسانی به مناطق 

روستایی و عشایری کهگیلویه و بویراحمد وجود ندارد.
محل  در  سفید  نفت  لیتر  هر  قیمت  داشت:  ابراز  وی 
و  کهگیلویه  عشایری  مناطق  و  روستاها  در  واقع  توزیع 
بویراحمد یک هزار و 500 ریال است. مسعودی گفت: 
بویراحمد  و  مناطق عشایری کهگیلویه  و  اهالی روستاها 
به طور  را  آن  می توانند  گران فروشی  مشاهده  در صورت 
حضوری یا از طریق سامانه تلفن گویای 124 اطلاع دهند 

تا رسیدگی لازم در کمترین زمان ممکن انجام شود.
وی اظهار داشت: سهمیه ماهانه نفت سفید خانوارهای یک 
تا چهار نفره روستایی و عشایری کهگیلویه و بویراحمد 
 440 نیز  نفر  چهار  بالای  خانوارهای  سهمیه  و  لیتر   220

لیتر در ماه است.
مسعودی افزود: 250 نفر کار توزیع نفت سفید در روستاها 
و مناطق عشایری کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارند.
و  کهگیلویه  در  سفید  نفت  مصرف  میزان  گذشته  سال 
بویراحمد 20 میلیون و 801 هزار لیتر بوده که نسبت به 

سال 1395 کاهش 14 درصدی داشت.

یاسوج
معاونعمرانیوامورزیربنایی

شهردارییاسوج:
۸۵۰۰ متر از معابر شهر یاسوج 
جدول گذاری و ۱۵هزار نقطه 

لکه گیری شد

یاسوج گفت:  زیربنایی شهرداری  امور  و  معاون عمرانی 
در تابستان گذشته بیش از ۸۵۰۰ متر از معابر شهر یاسوج 
سالم  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به  شد.  جدول گذاری 
نوروزی در نشست مدیریت بحران این شهرداری افزود: 

مبلغ هزینه شده برای این پروژه ها ۹ میلیارد ریال بود.
محلات  به  توجه  با  اقدامات  این  عمده  داشت:  بیان  وی 
و حاشیه شهر در مناطق شرف آباد، اکبرآباد، نجف آباد، 
شهرک امام حسین )ع(، زیرتل و شهرک امام علی )ع( 
صورت گرفته است. نوروزی افزود: همچنین بیش از ۱۵ 
هزار نقطه از معابر خیابان شهر یاسوج در شش ماهه گذشته 
آب گرفتگی  از  زمستان  و  پائیز  در  که  شد  لکه گیری 

چاله ها و تخریب معابر جلوگیری می کند.
معابر و جداول در رفع  اظهار داشت: اجرای صحیح  وی 
از  یکی  به عنوان مثال  و  است  مهم  بسیار  آب گرفتگی 
مناطقی که در مواقع بارندگی همواره مشکلات زیادی را 
ایجاد می کند، محله بختیاری ها در شرف آباد است که برای 
اما معارضات  اجرای کانال این محله مناقصه برگزار شد 

اجتماعی و انشعابات برق، گاز و آب اجازه کار را نداد.

درجلسهمدیرامورحقوقیشرکتآبفاروستاییفارسبارئیسدادگستریزریندشتصورتگرفت؛
بررسی وضعیت آبرسانی به روستاها و تشریح مسائل و مشکلات حقوقی در زرین دشت

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی امور آبفا روستایی شهرستان زرین دشت، جلسه فصلی حقوقی مدیر امور حقوقی شرکت آبفا 
روستایی فارس با رئیس دادگستری شهرستان زرین دشت، در دادگستری این شهرستان برگزار شد.

در این جلسه علی نژاد مدیر امور حقوقی آبفا روستایی فارس و سیدی مدیر امور آبفار شهرستان زرین دشت به ارائه گزارش وضعیت آبرسانی 
به روستاها و تشریح مسائل و مشکلات حقوقی پرداختند و از تعامل مطلوب دادگستری با امور آبفار شهرستان تقدیر به عمل آوردند.

در ادامه علی نژاد گفت: ان شاءالله همکاری دوجانبه جهت برخورد با متخلفان مانند سال های گذشته در اولویت کاری قرار خواهد گرفت. در 
ادامه حجت الاسلام عسکری از تلاش های انجام شده جهت آبرسانی به روستاهای این شهرستان و همچنین تعامل و هماهنگی آبفا روستایی 

فارس با مجموعه دادگستری تقدیر و تشکر به عمل آورد.


